
 
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΟΝΟΓΥΙΟΥ 
         Βουλευτής N. Κυκλάδων – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

 

11-4-2025 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

       ΠΡΟΣ: Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Βασίλη Κικίλια 

      ΘΕΜΑ: Ακτοπλοϊκά προβλήματα στα νησιά των Κυκλάδων εν όψει της τουριστικής 

περιόδου 

Σας καταθέτω ως Αναφορά, σύμφωνα με το άρθρο 125 του Κανονισμού της Βουλής, τις 

επιστολές φορέων των νησιών των Κυκλάδων σχετικά με ακτοπλοϊκά προβλήματα εν όψει 

της τουριστικής περιόδου. Θα ήθελα να σας μεταφέρω τις έντονες ανησυχίες κατοίκων, 

επιχειρηματιών και τοπικών φορέων των νησιών Ανάφη, Φολέγανδρος, Δονούσα και 

Σέριφος, αναφορικά με την καθυστέρηση ανάρτησης και έγκρισης των ακτοπλοϊκών 

δρομολογίων, ιδίως για τη θερινή περίοδο. 

Συγκεκριμένα οι φορείς είναι: 

• Από τη Σέριφο, ο Σύλλογος Καταλυμάτων «Ο Ταξιάρχης», 

• από την Ανάφη, η Ένωση Τουριστικών Επιχειρήσεων, 

• από τη Φολέγανδρο, ο Σύλλογος Εμπορικών και Τουριστικών Επιχειρήσεων και 

• από τη Δονούσα, ο Σύλλογος Επαγγελματιών.  

Ζητώ την άμεση παρέμβασή σας για: 

1. Την άμεση έγκριση και ανάρτηση των θερινών ακτοπλοϊκών δρομολογίων, ιδιαίτερα 

για τις άγονες γραμμές και τα μικρότερα νησιά. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1715

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/4/2025

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ημερομ. Κατάθεσης:

30/4/2025



2. Τη διασφάλιση της αξιοπιστίας και της σταθερότητας των δρομολογίων καθ’ όλη τη 

διάρκεια της τουριστικής περιόδου. 

3. Τη θέσπιση συγκεκριμένου χρονοδιαγράμματος ανακοίνωσης δρομολογίων για 

κάθε έτος, ώστε να δοθεί τέλος στην αβεβαιότητα που πλήττει το τουριστικό προϊόν 

των Κυκλάδων. 

Είμαι βέβαιη ότι, με τη δική σας παρέμβαση, θα εξευρεθεί η βέλτιστη δυνατή λύση 

προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και της εύρυθμης λειτουργίας των ακτοπλοϊκών 

συνδέσεων. 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

                                                                               Με εκτίμηση 

 

                                                                             

                                                                                 

                                                                                Κατερίνα Μονογυιού 

                                                                                Βουλευτής Κυκλάδων                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Μητροπόλεως 1, 105 57 Αθήνα - τηλ.: 210 3709461-2, fax: 210 3709460 

Σίφνου 1, 841 00 Σύρος - τηλ.: 22810 81278 

e-mail: k.monogiou@parliament.gr, katerinamonogiou@gmail.com 



 
                                                 Ανάφη,29 Mαρτίου 2025 

                          
Ένωση Τουριστικών Επιχειρήσεων Ανάφης 
Έδρα . Ανάφη , Κυκλάδες 
E-mail: anafibusinesses@gmail.com 

 

 
 
 
 
 

Προς: Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής             
             Πολιτικής 
 
 

                                                                          Κοιν: Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου 
                                                                                     Διεύθυνση θαλασσίων συγκοινωνιών  
                                                                                              Attica group / Union boatmen of Santorini 
                                                                                              Βουλευτές Κυκλάδων 
                                                                                              Δήμος Ανάφης 
                                                                                   Ανάφη Νέα Πορεία  
                                                                                              ΜΜΕ 
                                                                                               
 

Θέμα: Ακτοπλοϊκό πρόβλημα νήσου Ανάφης.  
 
Αξιότιμοι Κύριοι, 
 
Κάθε επιστολή διαμαρτυρίας μας, όλα αυτά τα χρόνια που το νησί μας αντιμετωπίζει διαρκώς 
ακτοπλοϊκό πρόβλημα, είναι σχεδόν πιστό αντίγραφο της προηγούμενης. Βρισκόμαστε στο τέλος 
Μαρτίου και η Ανάφη από τον Μάιο και μετά δεν έχει ούτε ένα προγραμματισμένο δρομολόγιο. 
Έχουμε επικοινωνήσει πολλές φορές μαζί σας ακόμα και δια ζώσης προσπαθώντας να 
αντιληφθούμε για ακόμα μια χρονιά τους λόγους καθυστέρησης ανάρτησης των δρομολογίων. Η 
τελευταία τηλεφωνική σας πληροφόρηση στις 11 Μαρτίου ήταν πως στο τέλος Μαρτίου τα 
δρομολόγια θα είχαν αναρτηθεί κάτι το οποίο προφανώς δεν έχει συμβεί. 
Οι επιχειρήσεις μας με τις πρακτικές σας έχουν υποστεί μεγάλη ζημιά ενώ παράλληλα είναι 
υποχρεωμένες να προσλαμβάνουν υπαλλήλους χωρίς να έχουν την δυνατότητα να ανταποκριθούν 
στα συνεχή αυξανόμενα έξοδα καθώς περιορίζεται σε επικίνδυνο βαθμό η καλοκαιρινή τουριστική 
σεζόν.  Η κατάσταση έφτασε στο απροχώρητο και η υπομονή μας έχει εξαντληθεί εδώ και καιρό.   
Αναμένουμε άμεση εύρεση λύσης και ανάρτηση των προγραμματισμένων δρομολογίων. 
Η επόμενη κίνησή μας είναι η υπεράσπιση των δικαιωμάτων μας νομικά κατά παντός υπευθύνου 
για αυτό το χάλι που επανειλημμένως ζούμε. 
 
                                                                                                                                              Με εκτίμηση, 
  
                                                                                                                                              Ο Πρόεδρος 
                                                                                                                                             Γεώργιος Χάλαρης 
                                                                                                                                             και το ΔΣ της ΕΤΕΑ 
                                                  
                                                                                                                                               



 

 

    ΕΠΕΙΓΟΝ 

 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΜΠΟΡΙΚΩΝ     Φολέγανδρος 09/04/2025 
ΚΑΙ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ      Αρ. πρωτ.  24 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΦΟΛΕΓΑΝΔΡΟΥ 
EMAIL: folegandrosbusinessunion@gmail.com  
ΤΗΛ. ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:   
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό ναυτιλίας 
 Διεύθυνση Θαλασσίων 

Συγκοινωνιών 
 Πίνακα αποδεκτών 

 
 

ΘΕΜΑ: Άμεση έγκριση θερινών δρομολογίων. 

 

 Κύριοι, διαπιστώνουμε ότι για ακόμη μια φορά οι υποσχέσεις του υπουργείου για έγκριση 

των θερινών δρομολογίων του συμβατικού πλοίου που εκτελεί την επιδοτούμενη γραμμή, αμέσως 

μετά την δημοσίευση της απόφασης του ΣΤΕ δεν τηρήθηκαν. 

Καθώς βρισκόμαστε ήδη στα μέσα Απρίλιου, η μη έγκριση των θερινών δρομολόγιων 

προκαλεί τεράστια ζημιά στις κρατήσεις και τον προγραμματισμό των διακοπών των επισκεπτών 

μας. Μια χρονιά που ήδη έχει δυσκολίες λόγο των σεισμικών φαινομένων των προηγούμενων 

μηνών, τα οποία έχουν επηρεάσει και το νησί μας, το υπουργείο ναυτιλίας αντί να βοηθήσει τα 

νησιά που έχουν πληγεί, όπως υποσχέθηκε ο πρωθυπουργός και το υπουργείο τουρισμού, 

πράττει το ακριβώς αντίθετο. 

Ζητάμε την ΑΜΕΣΗ έγκριση των θερινών δρομολογίων του πλοίου ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ 

ΣΟΛΩΜΟΣ καθώς αποτελεί επιτακτική ανάγκη για την τουριστική και οικονομική κίνηση του 

νησιού. 

Περιμένουμε την άμεση ανταπόκρισή σας. 

 

        Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

             ΓΑΒΑΛΑΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
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Πίνακας αποδεκτών: 

 

ΠΡΟΣ 

Υπουργό εμπορικής ναυτιλίας 

Υφυπουργό εμπορικής ναυτιλίας 

Διεύθυνση θαλασσίων συγκοινωνιών   

Γενικό γραμματέα ναυτιλίας και λιμένων 

Μελη ΣΑΣ 

 

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 

Γραφείο Πρωθυπουργού 

Υπουργό Τουρισμού 

Βουλευτές Νομού Κυκλάδων 

Περιφερειάρχης νοτίου Αιγαίου 

Χωρικός αντιπεριφερειάρχης Κυκλάδων   

Έπαρχος Θήρας  

Δήμαρχος Φολεγάνδρου   

Τομεάρχες ναυτιλίας αντιπολίτευσης 

Επιμελητήριο Κυκλάδων 

Fast Ferries 

 

 

 

 

 

 







 




